
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Rady školy pri ZUŠ, Komenského 807/27, 08901 Svidník, 

konaného dňa 14.10.2015 o 18.00 hod. v priestoroch ZUŠ 

 

 

 

Účasť: podľa prezenčnej listiny 

Termín konania: 14.10.2015, 18.00 hod. 

Miesto konania: Základná umelecká škola, Komenského 807/27 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti ZUŠ za školský 

rok 2014/2015 

3. Oboznámenie členov RŠ so žiadosťou primátora  mesta Svidník 

4. Oboznámenie členov RŠ s finančnou správou Hlavného kontrolóra  mesta Svidník 

5. Diskusia 

6. Uznesenie 

7. Záver 

 

     Zasadnutie otvorila a prítomných privítala predsedníčka Rady školy (ďalej RŠ) p. 

Marková. Oboznámila členov RŠ s programom, ktorí s jednotlivými bodmi súhlasili. Určila 

zapisovateľa zápisnice p. Hvizdovú a overovateľa zápisnice p. Paligovú. V úvode zasadnutia 

RŠ p. Kaliňák požiadal o vysvetlenie p. Markovú na základe čoho, boli do RŠ prijatí noví 

členovia. P. Marková odpovedala, že noví členovia boli oslovení na základe posledného 

hlasovania o členoch RŠ z dôvodu získania najväčšieho počtu hlasov ako nasledujúci 

v poradí.  

 

Zápis o priebehu: 

 

Bod 2 

 

     P. riaditeľka ZUŠ J. Pichaničová oboznámila RŠ so  Školským vzdelávacím programom, 

Vnútorným školským poriadkom a Správou o výsledkoch a podmienkach výchovno-

vzdelávacej činnosti ZUŠ za školský rok 2014/2015. Správa zahŕňa: 

  1. Základné identifikačné údaje o ZUŠ 

  2. Odbory a učebné plány 

  3. Zamestnanci – organizačná skladba školy 

  4. Vzdelávanie zamestnancov 

  5. Aktivity a prezentácia na verejnosti 

  6. Projekty 

  7. Výsledky inšpekčnej činnosti 

  8. Materiálno-technické podmienky 

  9. Finančné a hmotné zabezpečenie 

10. Spolupráca školy s rodičmi a so zahraničnými školami 

11. Spolupráca vedenia školy s RŠ, predmetovými komisiami, pedagogickým zborom  

       a rodičmi 

12. Perspektívy a vízie ZUŠ 

 



 

 Správa je dostupná k nahliadnutiu v elektronickej aj printovej podobe. 

Bod 3 

 

     P. Marková oboznámila členov RŠ so žiadosťou primátora mesta Svidník v tomto znení: 

 

   Mesto Svidník ako zriaďovateľ ZUŠ vo Svidníku, na základe prijatého uznesenia 

Mestského zastupiteľstva vo Svidníku č.131/2015 zo dňa 25.9.2015, citujem: 

 

     „Mestské zastupiteľstvo vo Svidníku dňa 25.09.2015 na základe správy z kontroly 

Hlavného kontrolóra mesta Svidník č.105/2015 kde bola prevedená kontrola na Základnej 

umeleckej škole vo Svidníku so zameraním na nadčasové hodiny, ich preplácanie 

a čerpanie mzdového fondu vyzýva primátora mesta Svidník Ing. Jána Holodňáka, aby 

v zmysle §3 bod 7, písm. c) zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve odvolal Janette Pichaničovú z funkcie riadieteľky Základnej umeleckej školy 

vo Svidníku“ 

 

   Vás žiada o vyjadrenie v zmysle §3 ods. 7 písm. c) zákona NR SR č. 596/2003 Z.z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

o vyjadrenie k predmetnému uzneseniu v lehote do 15 dní.  

 

 

Bod 4  

 

    Zároveň p. Marková oboznámila RŠ s finančnou správou Hlavného kontrolóra mesta 

Svidník. Členovia RŠ dostali stanovisko Hlavného kontrolóra k vyjadreniu k správe kontroly 

v ZUŠ Svidník na preštudovanie.  

 

Bod 5 

 

   V úvode diskusie členovia RŠ hlasovali o prítomnosti p. riaditeľky na prejednávaní žiadosti 

od pána primátora. Jednohlasne sa vyjadrili za neúčasť p. riaditeľky v tomto bode 

prejednávania veci. P. riaditeľka na diskusii prítomná nebola.  

 

    P. Marková sa opýtala p. Kaliňáka na odôvodnenie používania slova „závažné porušenie 

finančnej disciplíny“, ktoré  poslanci mestského zastupiteľstva použili vo vyjadreniach 

o porušovaní finančnej disciplíny. P. Olejár odpovedal na otázku, že po právnej stránke nikto 

nesmie používať v úradných správach akékoľvek prívlastky. Takisto predsedníčku RŠ 

zaujímalo kto určuje finančné prostriedky na prerozdelenie pomerom 80:20 a na základe čoho 

má RŠ odvolať p. riaditeľku, keďže nešlo o úmyselné presúvanie peňazí, ale o to, aby všetci 

zamestnanci dostali výplaty v riadnom termíne. P. Kaliňák reagoval, že o všetkom mala 

písomne p. riaditeľka informovať mesto ako zriaďovateľa. P. Marková reagovala, že toto sú 

otázky pre p. riaditeľku ako túto situáciu riešila. P. Kaliňák sa obrátil na vedúcu odboru 

školstva p. Dercovú, či sa vie vyjadriť k tomu, či žiadosť bola mestu poslaná a v akom 

termíne. P. Dercová momentálne touto informáciou nedisponovala, takže sa k tejto veci 

nevedela vyjadriť. 

 

    RŠ ďalej diskutovala o paragrafoch, odsekoch a písmenách týkajúcich sa žiadosti primátora 

mesta Svidník, pretože dochádzalo k rôznym vysvetleniam žiadosti. P. Kaliňák sa vyjadril, že 

sa cíti zaviazaný mestským zastupiteľstvom, aby sa na dnešnom mimoriadnom zasadnutí RŠ 



hlasovalo za odvolanie alebo neodvolanie p. riaditeľky J. Pichaničovej. „Poslanci prejavili 

enormnú snahu pomôcť ZUŠ, ale v konečnom dôsledku zaujali stanovisko k odvolaniu p. 

riaditeľky. Ja osobne konám vo svojom najlepšom vedomí a svedomí a beriem do úvahy 

všetky názory. Postupne si skladám mozaiku, aby som sa mohol, čo najúčinnejšie rozhodnúť. 

Boli navrhnuté rôzne podnety na upokojenie situácie, žiadali sme zamestnancov školy, aby 

vyriešili svoje problémy, aby interné veci zostali v škole a nevynášali sa na verejnosť. 

Problémy sa nevyriešili a začali prenikať do vonkajšieho prostredia. Okrem porušenia 

finančnej disciplíny sú tu aj zlé interpersonálne vzťahy.“ povedal p. Kaliňák.  

    

   P. Kaliňák položil otázku p. predsedníčke čo urobila ako predsedníčka RŠ preto, aby sa 

klíma v škole zlepšila. P. Marková reagovala, že je ťažko niečo odstraňovať, ak jedna strana 

nechce a osobne si myslí, že ak sa p. riaditeľka odvolá z funkcie, problémy začnú ďalšie a zlé 

vzťahy medzi zamestnancami sa takisto nevyriešia. A poprosila, aby túto otázku p. Kaliňáka 

dostali aj ostatní členovia RŠ, ktorí sú zamestnancami ZUŠ. P. Zásada sa vyjadril, že učitelia 

už nemajú dôveru voči p. Markovej. P. Kaliňák zastavil konfrontáciu p. Zásadu a p. Markovej 

a vyhodnotil túto konfrontáciu ako obraz toho, ako to na ZUŠ funguje. P. Marková sa obrátila 

na p. Olejára s apelom, či ako poslanec sa zaoberá aj pozitívnymi ohlasmi svojich voličov na 

p. riaditeľku, keďže nie všetci zamestnanci ZUŠ sú toho názoru, že p. riaditeľka koná 

v rozpore so zákonom. P. Olejár konštatoval, že rešpektuje všetky názory.  

 

  P. Olejár navrhol vrátiť sa k prejednávanej žiadosti pána primátora a navrhol 

najdemokratickejší spôsob hlasovania o odvolaní p. riaditeľky a to tajné hlasovanie. RŠ 

pristúpila k tajnému hlasovaniu do volebnej urny pomocou hlasovacích lístkov. Volebnú 

komisiu tvorili: p. Marková, p. Zasada, p. Jadviš 

 

 

Bod 6 

 

Návrh na uznesenie: 

  

Rada školy pri ZUŠ vo Svidníku na základe žiadosti  primátora mesta Svidník zo dňa 2.10. 

2015 mestkého zastupiteľstva vo Svidníku č. 131/2015 zo dňa 25.9.2015  

„ Mestské zastupiteľstvo vo Svidníku dňa 25.9.2015 na základe správy z kontroly Hlavného 

kontrolóra mesta Svidník č.105/2015 kde bola prevedená kontrola na Základnej umeleckej 

škole vo Svidníku so zameraním na nadčasové hodiny, ich preplácanie a čerpanie mzdového 

fondu vyzýva primátora mesta Svidník Ing. Jána Holodňáka, aby v zmysle §3 bod 7, písm. c, 

zákona č.596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve odvolal Janette 

Pichaničovú z funkcie riadieľky Základnej umeleckej školy vo Svidníku“  

vyjadruje súhlas a zároveň podľa §3 odst.8 písm. a zákona 596/2003 Z.z. navrhuje odvolanie 

riaditeľky Základnej umeleckej školy vo Svidníku – Janette Pichaničovej z dôvodu dlhodobo 

pretrvávajúcich narušených interpersonálnych vzťahov, narušenej pracovnej klímy 

a porušovania zákona o rozpočtových pravidlách. 

 

Bod 7 

 

    Do volebnej urny bolo vhodených a odovzdaných 11 hlasov. Výsledky hlasovania: 



 

za uznesenie 6 

proti uzneseniu 3 

zdržali sa 2 

 

   Hlasovaním sa odsúhlasilo uznesenie. 

 

   RŠ ukladá predsedníčke RŠ pri ZUŠ vo Svidníku odoslať znenie uznesenia a výsledky 

hlasovania primátorovi mesta Svidník najneskôr do 19.10.2015. 

 

  RŠ prerokovala a vzala na vedomie Vyhlášku Ministerstva školstva Slovenskej republiky zo 

16. 12. 2005 o štruktúre a obsahu správ o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach škôl a školských zariadení podľa §14 ods. 5 pís. E) zákona č. 596/2003 Z.z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve. 

 

    Na záver sa predsedníčka rady p. Marková všetkým prítomným poďakovala. 

 

 

 

Vo Svidníku: 14.10.2015 

 

Zápisnícu napísala: PaedDr. Katarína Hvizdová            ..................................... 

Overovateľ: Mgr. Martina Paligová                                ..................................... 

 

 

 

 

 


